
Protokół Nr 19/24
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

z dnia 19 stycznia 2024 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 19 stycznia 2024 r. o godz. 1100

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 19 stycznia 2024 r. o godz. 1111

Posiedzenie komisji odbyło się w Urzędzie Miasta Sejny

W posiedzeniu wzięło udział 2 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności.

1. Radny Janusz Zabłocki,
2. Radny Tomasz Korzeniecki.

Radni nieobecni:
1. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pani Urszula Ćwiklicz - Radca prawny,
2. Pani Ilona Anna Okoń - Kierownik MOPS,
3. Pani Monika Sokołowska - Pracownik MOPS 

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  -  Pan  Janusz  Zabłocki –
Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Do pkt 2

Pan Janusz Zabłocki – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Przedstawił
proponowany porządek posiedzenia.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi na Burmistrz Miasta Sejny.
4. Rozpatrzenie skargi na Kierownika MOPS.
5. Rozpatrzenie petycji w sprawie podjęcia inicjatywy ustawodawczej.
6. Sprawy różne.
7. Zakończenie posiedzenia.
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Do pkt 3.

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –  Pan Janusz Zabłocki– przeszedł
do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest rozpatrzenie skargi na Burmistrz Miasta Sejny.
Omówił i przedstawił czego dotyczyła skarga. Przeanalizowane zostały pisma złożone przez
skarżącą. Burmistrz Miasta Sejny zgodnie z wolą wyrażoną przez skarżącą w piśmie z dnia 
29 listopada 2022 r. potraktował pismo jako osobistą refleksję ( tak jak skarżąca zaznaczyła w
piśmie z dnia 29 listopada 2022 r.) i w celach informacyjnych dołączył je do akt postepowania
administracyjnego. Dopiero po 11 miesiącach od złożenia pisma skarżąca skonkretyzowała
swoje  stanowisko  w  sprawie,  poprzez  wyjaśnienie,  iż  złożone  przez  nią  pismo  z  dnia  
29  listopada  2022  r.  stanowiło  skargę  na  zachowanie  Kierownika  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Sejnach.  W toku postepowania wystąpiłem z pismem do Burmistrza
Miasta  o przekazane pisma które  Pan Burmistrz  wystosował  do skarżącej.  Odczytał  treść
pisma otrzymanego ( w złączeniu). 
Komisji  Skarg  Wniosków i  Petycji.  W związku  z  powyższym Komisja  uznaje  skargę  za
bezzasadną,  ponieważ  Burmistrz  Miasta  Sejny  zgodnie  z  wola  skarżącej  stosował  się  do
dyspozycji wyrażonych w jej pismach.

Pan Janusz Zabłocki – Wiceprzewodniczący Komisji – uznajemy skargę za bezzasadną. 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem skargi jako bezzasadną. 

Do pkt 4.

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –  Pan Janusz Zabłocki– przeszedł
do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym jest  rozpatrzenie  skargi  na  Kierownika  MOPS.
Wnoszę  o  odmowę rozpatrzenia  tej  skargi.  Na podstawie  art.  239 §  1  ustawy z  dnia  14
czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2023 r. poz. 775, poz.
803)  w  przypadku  ponowienia  skargi,  bez  wskazania  nowych  okoliczności,  organ  może
podtrzymać  swoje  poprzednie  stanowisko,  bez  zawiadamiania  o  powyższym  skarżącego.
Skarga ta została ponowiona bez wskazania nowych okoliczności. Po analizie zgromadzonego
materiału  uznała,  iż  przedstawione  wyjaśnienia  dotyczą  tej  samej  sytuacji  rozpatrywanej
podczas  obrad  LIX Sesji  Rady  Miasta  Sejny dnia  28  listopada  2023 roku.  i  nie  wnoszą
nowych okoliczności do przedmiotowej sprawy.

Pan Janusz Zabłocki – Wiceprzewodniczący Komisji – uznajemy skargę za bezzasadną. 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem skargi jako bezzasadną. 

Do pkt 5.

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –  Pan Janusz Zabłocki– przeszedł
do  kolejnego  punktu  posiedzenia,  którym  jest  rozpatrzenie  petycji  w  sprawie  podjęcia
inicjatywy ustawodawczej. 
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Pan Janusz Zabłocki  – Wiceprzewodniczący Komisji – uznajemy skargę za bezzasadną. W
wyniku przeprowadzonego postępowania informuję, że Rada Miejska w Toszku już wystąpiła
do  Sejmu  Rzeczpospolitej  Polskiej  z  petycją  o  podjęcie  inicjatywy  ustawodawczej,  a
powielanie tej samej petycji przez Radę Miasta Sejny jest bezcelowe. Poinformował również,
że Burmistrz  Miasta  Sejny przeanalizował  sytuacje  mieszkaniową,  zadłużenie  i  egzekucję
miasta Sejny. 

Radni jednogłośnie opowiedzieli się za przyjęciem skargi jako bezzasadną. 

Do pkt 6.

Wiceprzewodniczący  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  –  Pan Janusz  Zabłocki–
przeszła do kolejnego punktu posiedzenia, którym jest sprawy różne. 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych tematów.

Do pkt 7.

Po wyczerpaniu porządku Pan Janusz Zabłocki – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji zamknął posiedzenie.

        Wiceprzewodniczący Komisji 

    Protokołowała:     /-/ Janusz Zabłocki

 /-/  Karina Palewicz
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